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Írásbeli kérdés

„Mi lesz az elutasított SAPARD pályázókkal, várhatnak-e segítséget a kormánytól
feladataik megoldására, a szocialisták által az európai parlamenti választási kampányban
beígértek szerint? " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Németh
Imre miniszter úrhoz .Kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Több olyan megkeresést kaptam, ami azt jelzi, hogy elég nagy a félreértés az idei SAPARD
pályázatok eredményeit illetően .
Az európai parlamenti választás kampányában több „MSZP, SZDSZ-es politikus is azzal
buzdította" a vidéki embereket, hogy „lesz pénz bőven, jut mindenkinek" .
Többen úgy érzik, becsapták őket, fentiek csak kampányígéretek voltak . Keserűen kellett
megállapítani, ahogy azt a Bács-Kiskun megyei közgyűlés elnöke, polgármesterek előtt
kijelentette „SAPARD pénz nincs egy fillér sem" . 22 település csalódott a kormány
2095/2004 . (IV . 27) sz. rendeletének végre nem hajtásának okán .

Még nagyobb a reményvesztettség választó kerületem egyik református
egyházközségében . Több pályázatot is benyújtottak, azonban mind elutasításra kerültek . A
SAPARD keretek kimerülésének okán.
Így nem látható mi lesz a kiskunmajsai és szanki templom és parókia felújításával . Mi lesz a
sorsa a jászszentlászlói imaháznak, a móricgáti templomnak, a szanki ravatalozónak?
Kérdezem tehát :

- Mi lesz az elutasított SAPARD pályázókkal, várhatnak-e segítséget a kormánytól
feladataik megoldására, a szocialisták által az Európai parlamenti választási
kampányban beígértek szerint?

Várom válaszát .

Budapest, 2003 . november 2.
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